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Milí spoluobčané, 
 
stavební sezóna je v plném proudu a ani u nás v Mošnově 
nezůstáváme pozadu. Právě naopak! V těchto dnech se dokončují 
práce na opravě chodníku u památníku před školou. Tuto zakázku 
vyhrála společnost UNISTAD s.r.o. za částku 530.194,- Kč včetně 
DPH. V průběhu května začne celková rekonstrukce budovy 
bývalého obecního úřadu. Dojde na výměnu stropů, oken, 
elektroinstalace, zcela novou střechu a novou zateplenou fasádu. 
Zakázku nám bude realizovat společnost FENBAU s.r.o. za částku 
3.791.362,- Kč včetně DPH. Na zateplení a výměnu oken jsme 
získali dotaci ve výši 703.501,60 Kč z fondů EU. V květnu se začne  
s demolicí Kahánka. Tuto zakázku vyhrála společnost Ridera 
Bohemia a.s. za částku 939.311,38 Kč vč. DPH. A v neposlední řadě 
by se v září mělo začít s novostavbou chodníku podél I/58, která se 
měla realizovat již vloni. Realizaci nám provede společnost COLAS 
a.s. za částku 2.789.403,01 Kč včetně DPH. Ze Státního fondu 
dopravní infrastruktury jsme na tuto akci získali dotaci ve výši 
1.542.000,- Kč. Škola se o prázdninách dočká nového oplocení a na 
podzim i nové školní zahrady.  
V prosinci 2017 byla vyhlášena výzva na dotaci „Zajištění bezpečné 
a udržitelné dopravy“ z 

Nemáme zatím dobré zprávy ohledně nové tělocvičny. 
Žádost o dotaci na novou tělocvičnu ve výši 5.000.000,- Kč, kterou 
jsme podali začátkem tohoto roku, byla zamítnuta. Důvod je nám 
zatím neznámý. Navíc stále nemáme pravomocné stavební povolení, 
jehož vydání očekáváme až v průběhu června.  

IROP MAS Regionu Poodří, jehož je obec 
dlouholetým členem. Tuto výzvu jsme využili a do termínu 18. 3. 
2018 jsme zpracovali a podali žádost o dotaci na chodník přes 
Velkou stranu. Můžeme získat až 9.500.000,- Kč z předpokládané 
investice 12.500.000,- Kč. V polovině dubna jsme byli informováni, 
že žádost úspěšně splnila formální kontrolu a podmínky přijatelnosti 
a nyní se čeká na věcné hodnocení. Koncem června bychom se měli 
dozvědět, zda-li získáme či nezískáme dotaci na splaškovou 
kanalizaci. V případě, že bychom dotaci na kanalizaci nezískali, 
starosta předběžně domluvil na Správě silnic MS kraje opravu silnice 
přes Velkou stranu v roce 2019.  



 
Zastupitelé se dohodli, že rozhodnutí o demolici či opravě budovy 
bývalé školy nechají na novém zastupitelstvu. Demolice by stála cca 
830.000,- Kč, oprava by dosáhla odhadem min. 8.000.000,- Kč. Další 
otázkou je využití budovy. 
V nejbližší době se tedy dočkáme zásadních rozhodnutí – chodník 
přes Velkou stranu, splašková kanalizace, demolice či oprava bývalé 
budovy školy a stavba nové tělocvičny. V říjnu 2018 se budou konat 
volby do obecních zastupitelstev a část rozhodnutí jistě budou řešit až 
nově zvolení zastupitelé. 
Obec hospodaří s finančními prostředky dlouhodobě velmi dobře a ke 
konci dubna bylo na účtech celkem 38.666.114,40- Kč. 
V březnu proběhla internetová aukce budovy bývalé školky, ale 
nabídnutá cena 1.300.000,- Kč nesplňovala naše představy, proto 
v nejbližších dnech proběhne druhé kolo (www.drazbyprost.cz). 
Rádi bychom Vás pozvali na Gulášfest, který se bude konat v sobotu 
1.9.2018. Jako každoročně, i letos Vás prosíme o nedělní klid 
sekaček, křovinořezů, pil a dalších hlučných strojů. 
Vydání dalšího čísla Občasníku předpokládáme v průběhu září, proto 
již nyní nám dovolte všem dětem popřát prosluněné prázdniny a 
rodičům klidnou dovolenou.  
 
p. Radomil Bodzsar, starosta 
Ing. Martin Demel, místostarosta 

 
Základní škola Mošnov 

 
Léto nejenže klepe, přímo buší na dveře, ale my se přesto vrátíme 
k adventnímu času, kdy naše škola žila přípravou oslav 140. výročí 
založení školy. Děkujeme panu starostovi, zastupitelům a obci, že 
nám poskytli prostory a podpořili nás v organizaci. Také děkujeme 
pamětníkům, bývalým žákům, bývalým učitelům a všem 
návštěvníkům, kteří osobně podpořili naši školu návštěvou oslav 
nebo jiným příspěvkem. 
Zima se naplno rozběhla až po novém roce, ale zato se vší sněhovou 
parádou. Nejprve si děti mohly užít týdenní lyžařské školy a pak jsme 
prožívali zimní olympijské hry v Pchjongčchangu prostřednictvím 
školních mošnovských olympijských her.  



 
Předškoláci z naší MŠ se intenzivně připravovali pod vedením své 
učitelky na školní docházku a od února začali navštěvovat také 1x za 
14 dní třídy ve škole, aby předvedli své dovednosti současným 
prvňákům a seznámili se se svými budoucími spolužáky. Naše škola 
také navázala spolupráci s MŠ ve Skotnici, kde naši čtvrťáci a páťáci 
skvěle zahráli malým skotnickým dětem pohádku a na chvíli je 
zabavili. Naši školáci si na oplátku užili školy i s přespáním na Noci 
s Andersenem.   
V současné době probíhá zápis do mateřské školy, která je naplněna 
po vroubek. V dubnu proběhl zápis do 1. ročníku a my ve škole se 
těšíme, až nám do první třídy přijdou i děti mošnovské, nejen děti 
z okolí.  
Květen bude ve znamení příprav na školu v přírodě a nocování na 
hradě Starý Jičín. Slavnost slabikáře tentokrát proběhne současně 
s pasováním předškoláků a rozloučením s našimi páťáky v červnu. 
To už pak do prázdnin bude jen malý skok. Krásně a ve zdraví si je 
užijte i s našimi dětmi. 
 
Mgr. Darina Jedličková, ředitelka školy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Mateřská škola Mošnov 

Jen s takovou vizí u „našich“ dětí můžeme 
dosáhnout vzdělávacích úspěchů – „posunout“ 
je dál, pomoci jim rozvíjet první opravdová 
přátelství, posilovat jejich osobnost. 

Jak ten čas letí… 
 
„Chceme–li děti pochopit, musíme je nejprve vnímat srdcem a až 
poté nastupuje rozum“.  

A díky skvělým lidem v týmu MŠ se nám tuto 
vizi daří „naplňovat“ (pedagogové Ivet, Lenka, 
Petra, Hela, školní asistent Liduška, úžasná paní 
školnice Monča a také paní ředitelka Darča). 
 
Po Novém roce se naši předškoláci jakoby 
„vyloupli“ ze svých skořápek a s hrdostí složili 
svoji první životní zkoušku – zápis do základní 
školy (jsem na ně moc pyšná ). 

Ani ti o něco mladší nelenili a mimo jiné dokázali ovládnout 
„dřevěná prkénka“ na lyžařském svahu v Palkovicích nebo „utopit 
vodníka“ na plaveckém bazénu v Brušperku. 
Děti vychovávat, vzdělávat tak, aby z nich vyrostly jedinečné a 
svébytné osobnosti, není lehké… . 
A najednou pozorujete, jak se v dětských půtkách, zdánlivě neřešitel-
ných, objevuje semínko ohleduplnosti, poctivosti, porozumění.  
Na takovém „posunu“ ve vývoji dítěte se dozajista podílí i otevřená, 
na důvěře postavená komunikace s rodinou, upevněná společnými 
dílničkami. 
No a ti naši úplně nejmenší a nejmladší? Zvládají sebeobsluhu při 
oblékání, stolování, hygieně (samozřejmě s pomocí paní učitelky ). 
A věřte nebo ne, je to teda výkon! Vždyť jsou v jeslovském věku!!! 
 
A tak ten čas letí… 
 
Jen ještě…, co bychom si pro naše malé svěřence moc přáli?  
Školní, víceúčelovou zahradu s herními prvky, s přírodními koutky 
pro pokusy, s altánem, abychom jim umožnili více seberealizace  



 
v ekologických činnostech, sportování – pohybu, kreativních a 
estetických aktivitách. 
 
Iveta Šrubařová, vedoucí učitelka MŠ Mošnov 

 
Klub rodičů 

 
Milí spoluobčané, dovolte mi pár informací z Klubu rodičů. 
V lednu jsme společně prožili již 8. ročník Maškarního plesu pro 
dospělé. Moc děkujeme všem rodičům, kteří se podíleli na přípravě a 
realizaci plesu a také těm, kteří se přišli na ples pobavit. Ples 
zahajoval náš mladičký bubeník V.D., který nadchnul svým uměním 
s paličkami spousty návštěvníků. K tanci a poslechu hrála kapela 
Mlock. Nesměl chybět program v podání tanečnice Pole dance a také 
vyhlášení tří nejkrásnějších masek.  A to bylo opravdu těžké, spoustu 
masek bylo moc krásných a vybrat jen tři byl opravdu problém. Proto 
jsme se letos rozhodli ocenit 6 nejkrásnějších masek. Ještě jednou 
díky všem sponzorům, kteří se podíleli na naší úžasné tombole. 
Těšíme se na Vás zase v příštím roce.  
Z výtěžku plesu se již zakoupily nové knihy a výtvarné potřeby. Dále 
máme v úmyslu zakoupit nový klavír pro základní školu a dále 
sponzorovat dopravu na výlety a školu v přírodě. 
 

Tříkrálová sbírka 

Akce, které klub ještě chystá: 
20. 5. 2018 – turistický výlet do Jeseníku na horu Praděd 
2. 6. 2018 – dětský den na mošnovském hřišti, začátek ve  
  14:00 hod. – nafukovací hrady, aquazorbing, žonglér  
28. 6. 2018 – rozloučení s předškoláky a našimi páťáky v areálu  
  Lipiny u mošnovského hřiště. 
 
Za Klub rodičů Bc. Eva Ryšavíková  

 

 
Tříkrálová sbírka je největší sbírkovou akcí v České 
republice a v celostátním měřítku probíhá od roku 2001. 

Výtěžek sbírky je určen na pomoc nemocným, handicapovaným,  



 
seniorům, matkám s dětmi v tísni a jiným potřebným skupinám lidí - 
a to především v regionech, kde sbírka probíhá. Tříkrálová sbírka má 
celorepublikový charakter, výnos z ní získaný je použit na podporu 
charitního díla hlavně v jednotlivých regionech. Desetina výnosu 
sbírky je pak každoročně určena také na humanitární pomoc do 
zahraničí. 
Milí spoluobčané, chtěli bychom Vám moc poděkovat za Vaši 
vstřícnost a otevřenost, se kterou jste přijali letošní tříkrálové 
koledníky. Letošní výdělek z Tříkrálové sbírky činil v Mošnově 
19 934,- Kč. 
 
Bc. Eva Ryšavíková 
 

TJ Mošnov 
 
 První jarní akcí bylo „Zápolení na dálku“, děvčata soutěžila v pěti 
disciplínách a výsledky byly senzační. Soutěžily děti z celé 
republiky. Napíši počet dětí v každé kategorii a naše umístění: 
453 dětí – 89. Eliška F., 107. Viktorka P., 122. Šarlota D., 157. 
Kristýnka D., 166. Markétka Ž. 
288 dětí – 3. Kristýnka Ř., 49. Klárka Š., 60. Jolanka M., 119. 
Natálka P., 135. Eliška G. 
166 dětí – 61. Kristýna Č. 
79 dětí   –  6. Lucka N., 18. Ester V., 19. Míša F. 
28.3. – 30.3.2018 proběhlo soustředění ve Vernířovicích, zúčastnilo 
se 7 dospělých a 30 dětí. 
Počasí nám přálo, nálada byla výborná, poděkování kuchařkám za 
dobré jídlo a vedoucím za bohatý program. Nejvíce se nám líbil 
pohled ze stezky v oblacích /Dolní Morava/ a cesta nahoru, která 
klouzala, cestou dolů jsme se bořili ve sněhu. Další akcí byly Pódiové 
skladby v Ostravě, kde děvčata vystupovala za okres Nový Jičín se 
dvěma skladbami. Pochod a práce s hůlkou vystřídaly pon-pony a 
akrobacie. Děvčata vystupují pod názvem Letušky. 
29. dubna v Kopřivnici se skladbou PON-PONY děvčata na akci 

Dance Fest získala ve své kategorii 1. Místo - blahopřejeme. 
30. dubna propluly Mošnovem ,,Mořské čarodějnice''. 
 



 
4. – 5. května holky a kluci soutěžili v atletice, medvědí stezce a 
bränballu. Celkem soutěžilo z okresu Nový Jičín 57 dětí, z toho 25 
bylo z Mošnova. Medaili získali všichni aněkteří i dvě. Blahopřeji 
všem dětem za reprezentaci a držím pěsti, ať se jim daří nejen na 
kraji, ale i v republice. 
                                                                                                                
Za ASPV Mošnov Taťána Papaková 
 

Hokejový klub HC Jestřábi Mošnov 
 
Koncem března pro nás skončila letošní hokejová sezona, ve které 
jsme skončili stejně jako loni na šestém místě. Letos bylo v naší 
skupině deset mužstev, hrálo se dvoukolově, takže každé mužstvo 
mělo odehrát 18 zápasů. Bohužel jsme měli dost nevyrovnané 
výkony, kdy jsme dokázali v prvním kole porazit všechny silné 
soupeře a naopak s papírově slabšími jsme ztratili body. Ve druhé 
polovině soutěže se nám zranili někteří kvalitní hráči a už jsme začali 
mít problémy dát dohromady deset hráčů. Ještě 4 zápasy před 
koncem jsme byli ve hře o čtvrté místo, zajištující postup do play-off. 
Pořadatelé bohužel ke konci sezony kvůli naplněnosti termínů zrušili 
celé play-off,  čímž závěr soutěže utrpěl na atraktivitě. Poté už 
bohužel některým hráčům, co dojížděli z Ostravy, chyběla motivace a 
dva zápasy jsme kvůli malému počtu hráčů museli kontumovat. Pak 
už se jen odehrálo finále, ve kterém vítězství obhájili hokejisté 
HC Hájov a ostatní umístění bylo podle konečné tabulky. Doufám, 
že se poučíme z chyb, které jsme v letošní sezoně udělali a že se nám 
podaří rozšířit kádr a postavit pro příští sezonu kvalitní tým, který 
bude opět patřit mezi ty nejlepší. Závěrem bych chtěl poděkovat panu 
starostovi a zastupitelům za výraznou podporu našeho oddílu ledního 
hokeje a taky fanouškům, kteří nás jezdí do Kopřivnice povzbuzovat. 
Kdo máte zájem se seznámit s podrobnostmi, tzn. tabulky, statistiky a 
různé zajímavosti kolem našeho hokeje, tak vše je výborně vedeno na 
internetových stránkách - Městské hokejové ligy: 
http://mhliga.webnode.cz. 
Závěrem si Vás dovoluji pozvat na tradiční předpouťovou zábavu, 
kterou budeme letos pořádat spolu s oddílem pinpongářů.  
  

http://mhliga.webnode.cz/�


 
Zábava proběhne v pátek 20. července v Lipině, v případě 
špatného počasí se bude konat v kulturním domě. 
 
Za oddíl ledního hokeje Libor Kuchař 
 

SDH Mošnov 
Družstva žáků 
Žákovská družstva máme dvě, obě v kategorii mladších žáků. Od 
poloviny dubna trénujeme každé úterý na hřišti a časy vypadají velmi 
slibně. První naší soutěží bude 19.5. Příbor a pak již následují další, 
skoro každý víkend až do prázdnin. 
 
Soutěžní družstvo mužů 
Družstvo se pilně přes celou zimu připravovalo v běžecké dráze 
Základní školy npor. Loma v Příboře. Letošní příprava byla hojně 
navštěvována a byl vidět pokrok hlavně u nových členů družstva. 
Teplé jarní počasí nám umožnilo zahájit trénování s vodou již z kraje 
dubna. Dokonce jsme již absolvovali dvě soutěže, kde se nám útok 
vždy podařilo dokončit pod 15 vteřinovou hranici a obsadit tak 
pozice v první desítce zúčastněných družstev, což je příslibem do 
začínající sezóny.  
Stejně jako minulý rok jsme vyšli vstříc hasičům z Prchalova, kdy 
jim zapůjčujeme káď a časomíru pro trénování na místním hřišti. 
Chlapi z Prchalova reprezentují hasičský sport i v kategorii na 3 
hadice B, bohužel nemají pro trénování této disciplíny dostatečně 
dlouhou trať v Prchalově. Na Obecním úřadě Mošnov si podali 
žádost o pronájem hřiště pro jejich tréninky. Zastupitelstvo 
přistoupilo na jejich žádost za určitou finanční částku, která 
kompenzuje spotřebu vody, využívání hřiště a taky za podmínky, že 
prioritně budou mít přednost využití hřiště mošnovské spolky 
v případě pořádání tréninku, fotbalových utkání či různých jiných 
akcí. 
 
Májka 
 I letos jsme přiložili ruku k dodržení tradice stavění máje. Společně 
s klubem „stolního tenisu“ i některých dalších dobrovolníků jsme se  
 



 
sešli 30. dubna na místním hřišti. Část hasičského osazenstva musela 
brzy tuto akci opustit z důvodu požáru na bývalém statku v Mošnově, 
kde společně s dalšími sedmi jednotkami hasičů bojovali téměř až do 
půlnoci s požárem, který byl zdárně uhašen. Nicméně strom se 
podařilo vztyčit bez větších potíží. Smutné překvapení nás však 
čekalo 8. května časně ráno, kdy jsme zjistili, že májka bohužel 
neodolala nájezdu vandalů, kteří nectí tradice a neví (nebo možná ví, 
ale přesto chabé myšlení je silnější než duch tradic), že snažit se 
poslat máj zpět k zemi má smysl pouze první noc po jejím postavení, 
kdy má být májka střežena. Poděkovat bychom pak chtěli Obecnímu 
úřadu, který každoročně hradí občerstvení a další finanční výdaje 
spojené se stavěním. 
 
Závěrem Vás srdečně zveme na soutěž v požárním útoku, která 
se bude konat 18. srpna od 13:00 hodin na místním hřišti. Soutěž 
je opět zahrnuta do Moravskoslezské ligy, což je předpokladem 
nevšedních zážitků a zajímavých sportovních výkonů v podání mužů 
i žen. Zároveň od 20:00 hodin proběhne noční soutěž. Bohaté 
občerstvení po celé sobotní odpoledne a večer bude zajištěno. 
 
 Za SDH Mošnov Ing. Karel Charvát 
 

Myslivecké spolek Mošnov - Skotnice 
 
Program činností v roce 2018 
 v měsíci březnu zahájit práce na myslivecké chatě a připravit ji po 

zimě k možnému využití pro veřejnost 
 v dubnu zahájit údržbu areálu myslivecké chaty a připravit 

odchovny pro chov bažantů a divokých kachen a tyto následně 
vypustit do volné přírody 

 12. květen – kontrola kulových zbraní, dokladů pro činnost 
myslivce, poučení o lovu spárkaté zvěře, vydání povolenek 
k lovu, seznámení s novými předpisy 

 v měsíci červnu vaření guláše pro Plakor, provést besedu s dětmi 
MŠ Skotnice, MŠ a ZŠ Mošnov, dle domluvy 

 v září vaření guláše na Gulášfest v Mošnově, vaření guláše dle 
požadavku OÚ Skotnice  



 
 2. listopad - materiálně zabezpečit valnou hromadu Honebního 

společenstva na chatě v Mošnově 
 26. leden 2019 Myslivecký ples v sále KD Mošnov 
 16. březen 2019 - příprava výroční členské schůze Mysliveckého 

spolku 
 
Výbor Mysliveckého spolku Mošnov-Skotnice 

 
Klub důchodců 

 
Vážení spoluobčané, dovolte mi, abych Vás seznámila s naší činností 
v letošním roce. V únoru se konal tradiční důchodcovský bál. 
Jsme rádi, že mezi nás  přišli mladí lidé. Retro hudební kapela byla 
pro ně zklamáním, ale přesto vydrželi a bavili se do pozdních 
nočních hodin. 22. března jsme spolu s SDH Mošnov připravili 
v místním kulturním domě již tradiční vepřové hody. Byl to pro ty, 
kteří se na této akci podíleli, čtyřdenní maraton. Společnými silami 
jsme ho zvládli a odměnou nám byla spokojenost návštěvníků, kteří 
připravené menu chválili a chutné zabíjačkové výrobky si zakoupili i 
domů. Prodalo se všechno, co se navařilo. 6. dubna se konala naše 
výroční členská schůze. Tentokrát nám ji zpestřilo vystoupení dětí 
naší mateřské školy. Děkuji tímto paní učitelce, že tento program s 
dětmi nacvičila. Klub důchodců má v současné době 84 členů. Na 
schůzi proběhla výměna dvou dlouholetých členů výboru KD. 
Na vlastní žádost ukončila svou činnost ve výboru paní 
Věra Klečková a pan Oldřich Kupčík. Nahradí je nově zvolená paní 
Jiřina Lučáková a pan Roman Sochr. 27. dubna jsme v baru KD 
společně s SDH Mošnov uspořádali koštování pálenek. 
A co nás v nejbližší době ještě čeká? 
18. května od 15:00 hod. se uskuteční v areálu kynologického 
cvičiště smažení vaječiny. 
V srpnu plánujeme zájezd na výstavu květin do Kroměříže. 
1. září příprava pohoštění na Gulášfestu. 
 
Za Klub důchodců v Mošnově Alena Pagáčová. 
 
 



 
Příjemné čtení přejí členové redakční rady… 
 
Ing. Martin Demel 
Lumír Kuchař DiS. 
Zdeňka Blažková 
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